


Millaisessa kaupungissa haluat 
asua?

Nyt voit kertoa mielipiteesi siitä,
mitä ihmiset tarvitsevat 
Helsingissä.

Osallistu siis OmaStadi -
äänestykseen!

2



Mikä on OmaStadi?
Helsingin asukkaat ovat saaneet ehdottaa,

mitä asioita he haluavat Helsinkiin.

Tällaisia asioita ovat esimerkiksi kulttuuri,

uudet leikkipaikat tai paremmat puistot.

Tämän vuoden ehdotukset voit lukea

internetissä osoitteessa omastadi.hel.fi.

Lokakuussa (1.-31.10.) asukkaat saavat 

äänestää, mitkä ovat parhaat ehdotukset. 

Äänestää saavat kaikki Helsingin asukkaat, 

jotka ovat yli 12 vuotiaita.

Kaupunki toteuttaa ne ehdotukset,

joita ihmiset äänestävät eniten.



OmaStadi
Helsinkiläinen tapa toteuttaa osallistuvaa budjetointia



Rahaa yhteensä 4,4 miljoonaa euroa
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1. Läntinen Helsinki

2. Pohjoinen Helsinki

3. Koillinen Helsinki

4. Itäinen Helsinki

5. Kaakkoinen Helsinki

6. Eteläinen Helsinki

7. Keskinen Helsinki

8. Koko Helsinki

6.

7.

5.

3.

1.
4.
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Raha jakautuu alueille asukasluvun mukaan. 

Osa rahasta käytetään koko kaupunkia koskevien suunnitelmien toteuttamiseen.

Voit äänestää 

yhdellä alueella 

ja lisäksi 

suunnitelmista, 

jotka koskevat 

koko kaupunkia



Miten ja missä voin äänestää?

Äänestä 1.–31.10.2019 osoitteessa OmaStadi.hel.fi

Tutustu ensin Oma Stadi -suunnitelmiin. 
Voit lukea ne internetissä osoitteessa omastadi.hel.fi.

Jos sinulla on verkkopankin tunnukset tai mobiilivarmenne, 
voit äänestää osoitteessa omastadi.hel.fi.

Jos sinulla ei ole verkkopankin tunnuksia, 
voit äänestää esimerkiksi kirjastossa tai muussa äänestyspaikassa.
 Ota mukaan kuvallinen henkilökortti.
 Äänestyspaikkojen osoitteet löydät internetistä osoitteesta omastadi.hel.fi. 
 Löydät paikat myös tämän esityksen seuraavalta dialta.



Asukastalot

• Ma–pe klo 9–16

Keskiviikkoisin klo 15–18
• Laajasalo 
• Itäkeskus 
• Kannelmäki 
• Etelä-Haaga 
• Kallio

Torstaisin klo 15–18
• Pasila
• Töölö
• Maunula 
• Vuosaari 
• Malmi

Kirjastot

Näistä paikoista saat apua äänestämiseen

Oodin Helsinki-info ma–to 9–18, pe 10–18

Palvelukeskukset
• Syystien palvelukeskus ti 8.10. klo 10–14 
• Kontulan palvelukeskus ke 9.10. klo 10–12
• Kannelmäen palvelukeskus to 10.10. klo 10–14
• Kampin palvelukeskus pe 11.10. klo 10–14


